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PROTOKÓŁ NR 0012.2.3.2023  

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia 

w dniu 21 marca 2023r. 

I Część godz. 13.00-14.00 

Posiedzenie wyjazdowe- Rewitalizacja dzielnicy Zdrój - aspekt 
gospodarczy.  

II Część 

miejsce  posiedzenia-sala nr 130A UM. 

Czas posiedzenia: godz. 14.15 – 14.40 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Polityki Gospodarczej                            
i Bezrobocia, oraz zaproszeni goście zgodnie z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 

1.  Otwarcie posiedzenia. 
 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
 
3.  Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok, 
 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu z dnia 14 lutego 2023r.   

6. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Zastępca Przewodniczącego Komisji – Michał Urgoł,   
powitał przybyłych na posiedzenie radnych oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za-4, przeciw–0, wstrzymujących 
się– 0.  
 
Ad.3.   
Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 

2023 rok.  
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz- Skarbnik 
Miasta  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Janusz Toborowicz-radny RM 
Rozumiem, że zadanie o którym mówił pan Skarbnik dotyczy całej ulicy Libowiec 
od skrzyżowania z ul.Niepodległosci do skrzyżowania z ul.Cieszyńską? 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Nie całej. Za ul.Grottgera jest odcinek, gdzie nie ma miejsca na zrobienie  ścieżki 
rowerowej, więc tam będzie krótki odcinek.  
 
Janusz Toborowicz-radny RM 
To jest po stronie Ruptawy? 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Tak.  
 
Michał Urgoł- Zastępca Przewodniczącego Komisji  
Czyli tam będzie chodnik, ale nie będzie ścieżki rowerowej? 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Nie da się tam zrobić, ponieważ nie ma miejsca, bo jest to z górki i po obu stronach 
są rowy. 
 
Michał Urgoł- Zastępca Przewodniczącego Komisji  
Czy Spółka partycypuje w przebudowie skrzyżowania z ul.Cieszyńską? 
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta  
Na razie nie, ponieważ będzie to kolejnym porozumieniem. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Jest złożone pozwolenie na budowę u Wojewody i czekamy już kilka miesięcy na 
decyzję, której jeszcze nie ma. Będzie rondo, natomiast zawsze jest analiza 
dotycząca tego, które rozwiązanie jest lepsze tzn. światła, czy rondo? Analizując  
ruch zawsze bierze się pod uwagę procent dotyczący zwiększonego ruchu w ciągu 
następnych lat i z tej analizy przede wszystkim finansowej wyszło, że koszt świateł, 
czy też ronda jest podobny, ale komunikacyjnie rondo jest bardziej rozwojowe pod 
kątem rozładowywania ruchu. 
 
Janusz Toborowicz-radny RM 
Zwracam się do pana Prezydenta, czy takie porozumienie, które zostało zawarte         
z JSW i które faktycznie przez długie lata było w zanadrzu, ale w końcu jakiś efekt 
myślę, że będzie i czy takie rozmowy są prowadzone również ze względu na 
eksploatację Szybu Bzie? Chodzi o dosyć strategiczną ulicę z dużym natężeniem 
ruchu tj. ul.Cichą i partycypacji w kosztach przez JSW. Drugie pytanie dotyczy 
tego, w jakim celu dofinansowujemy 550 tys. zł na samochód służbowy dla Policji? 
Jutro na pewno na Komisji Edukacji będę miał pytanie dotyczące potrzeby zakupu 
samochodu w celu realizacji podstawy programowej, która od 2019r. obarcza 
Szkołę Techniczno-Branżową. Szkoła kształci w zawodzie m.in. mechanika 
pojazdów samochodowych, jak również technika pojazdów samochodowych i nasi 
uczniowie muszą zdobyć prawo jazdy i być przygotowani do zdawania egzaminów. 
W związku z tym w okresie 5-letnim i 3-letnim uczniowie muszą przejść szkolenia 
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i w tamtym roku nasza szkoła otwarła ośrodek szkoleniowy, bo był to wymóg                      
i teraz wszystko odbywa się na zasadzie dzierżawy, najmu. Więc uważam, że 
zasadnym byłoby, żeby taki samochód został zakupiony na cele nauki. Mamy coraz 
więcej uczniów, bo dzisiaj mamy ich piętnastu, a za rok będzie już pięćdziesięciu 
trzech i proszę zwrócić uwagę, że każdy z nich musi wykonać 31 h jazdy i po co 
komuś dawać zarobić, jak można własnymi środkami tę część realizować.  
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
To trzeba skalkulować, bo dla sześciu, czy siedmiu w tej chwili uczniów, którzy 
przechodzą takie szkolenie, to jest nieopłacalne żeby kupować samochód który 
musi być utrzymywany, opłacany i też technicznie utrzymany. Rozumiem, że do 
praktycznej nauki zawodu jest wynajęty instruktor, który jest opłacany? 
 
Janusz Toborowicz-radny RM 
Tak.  
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Natomiast, jeżeli ma to być więcej uczniów tak, jak planowane jest w przyszłym 
roku, to zmienia postać rzeczy.  
 
Janusz Toborowicz-radny RM 
Każdy taki ośrodek przy szkole ma i na przykład jeden ośrodek kupuje traktor do 
realizacji podstawy programowej. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Trzeba to odpowiednio skalkulować. 
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
Taka analiza z Wydziałem Edukacji była przeprowadzona i faktycznie na ten 
moment, czyli na rok budżetowy bieżący i poprzedni nie opłacało się, żeby kupować 
taki samochód. Przypuszczam, że na przyszły rok też będzie wykonana analiza, bo 
jeżeli będzie wiadomo we wrześniu, ile jest dzieci w danej klasie i jaka będzie 
potrzeba, to może bardziej będzie się opłacało kupić samochód, niż komuś płacić 
za to, ale na ten moment było to mocno nieopłacalne.  
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Odnośnie dofinansowania dla Policji. Miejska Komenda zwróciła się                                    
o dofinansowanie zakupu samochodu o kwotę 80 tys. zł, a pani Prezydent zgodziła 
się na 50 tys. zł. Odnośnie ul.Cichej w kontekście rozmów z JSW, to jest na liście. 
Na razie jestem w stanie tyko tyle powiedzieć, ponieważ rozmowy podzieliliśmy na 
pewne etapy i na tym etapie Spółka chciała rozmawiać tylko na temat Libowca                     
i pozostałych rzeczy o których rozmawialiśmy, czyli rondo Libowiec, chodniki                        
i ul.Niepodległości skrzyżowanie. 
 
Szymon Klimczak-radny RM 
Wtrącę tutaj, że WORD sukcesywnie zapowiada wymianę samochodów i pierwsza 
transza nowych samochodów jest kupiona do Dąbrowy Górniczej, ale Jastrzębie 
też będzie miało wymienione. Więc warto kupić taki samochód, bo szkolenie będzie 
się odbywać na takim samym samochodzie. Oczywiście można szkolić na każdym 
samochodzie, ale myślę, że bardzo konkurencyjne jest szkolenie na samochodzie, 
który jest na egzaminie. Z drugiej strony WORD z Dąbrowy Górniczej będzie 
częściowo sprzedawał samochody. 
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Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Nie szedł bym w tym kierunku, bo policzmy pięćdziesięciu uczniów z których każdy 
ma trzydzieści godzin wyjeździć, to ile to jest godzin, kilometrów i jakie zużycie 
tych samochodów, a te samochody są już wyeksploatowane.  
 
Szymon Klimczak-radny RM 
Średni przebieg tych samochodów, to około sto parę tysięcy. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Ale przez sto osób. 
 
Alina Chojecka-radna RM 
Z różnymi umiejętnościami. 
 
Szymon Klimczak-radny RM 
Nie chcę tutaj chwalić marki, ale pracownicy pracujący dłużej w firmie mówią, że 
te samochody są bardzo wdzięczne i  w tych samochodach akumulator, rozrusznik 
sprzęgło i nie ma innych awarii. Może to jest jakieś rozwiązanie. Kupowanie 
nowego samochodu przystosowanego do bycia L-ką, a kupno dosyć dobrego 
używanego samochodu, to dlaczego nie? 
 
Alina Chojecka-radna RM 
Tym bardziej, że dalej będzie szkolący się na tym samym etapie, co jego 
poprzednicy, którzy korzystali z samochodu. 
 
Ad.5.  
Wolne głosy i wnioski. 

Michał Urgoł- Zastępca Przewodniczącego Komisji  
Mam apel do pana Prezydenta, gdyby można było zainteresować się 
ul.Gospodarską, ponieważ mieszkańcy średnio dwa razy w tygodniu zgłaszają, że 
nie można w jednym miejscu przejechać i dzisiaj pojadę osobiście to zobaczyć. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Rozpoczęło się już powoli bieżące łatanie dziur, ale to jest dopiero początek.  
 
Ad.6.  
Przyjęcie protokołu z dnia 14 lutego 2023r.   

Protokół przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 
 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia. 
Zastępca Przewodniczącego Komisji – Michał Urgoł podziękował wszystkim                          
za przybycie i zakończył posiedzenie Komisji. 
 
 
Protokołowała 
Alicja Kogut                                                  

Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Polityki Gospodarczej i Bezrobocia 

 
MICHAŁ URGOŁ  


